

ORIGINAL EU/EC DECLARATION OF CONFORMITY / ORIGINAL EU/EG KONFORMITÄTSERKLÄRUNG*

Document no.: / Dokumenten-Nr.:	SGE_rojacontrol_CNTR_WS9B_2020-01
Manufacturer / Contact information: <i>Hersteller / Kontaktinformationen:</i>	rojacontrol Schoenberger Germany Enterprises GmbH & Co. KG Zechstr. 1-7 82069 Hohenschäftlarn Tel.: +49 (0) 8178 - 932 93 93 Fax: +49 (0) 8178 - 932 93 94 info@schoenberger-group.com www.schoenberger-group.com

We, Schoenberger Germany Enterprises GmbH & Co. KG, Zechstr. 1-7, D-82069 Hohenschäftlarn, Germany declare under our sole responsibility that the rojacontrol branded product:

Wir, die Schoenberger Germany Enterprises GmbH & Co. KG, Zechstr. 1-7, D-82069 Hohenschäftlarn, Deutschland erklären unter unserer alleinigen Verantwortung, dass das mit der Marke rojacontrol versehene Produkt:

Product / Model no.:	rojacontrol wireless wall switch WS9B
Produkt / Modellbezeichnung:	rojacontrol Wandsender WS9B

when uses as intended, according to his instructions, complies with the essential requirements of the following directives:
den einschlägigen Bestimmungen der folgenden Richtlinien entspricht, wenn es nach den Anweisungen des Herstellers bestimmungsgemäß verwendet wird:

EN-Directive / EU-Richtlinie(n):	Radio Equipment Directive / Funk-Richtlinie 2014/53/EU Electromagnetic Compatibility Directive (EMC) / EMV-Richtlinie 2014/30/EU RoHS directive / RoHS-Richtlinie 2011/65/EU and / und 2015/863/EU
Applied standard/s / <i>Angewandte/harmonisierte Normen:</i>	EN 301 489-3 V2.1.1:2019 EN 301 489-1 V2.2.3:2019 EN 50491-5-2:2010 EN 50491-3:2009 EN 62311 :2008 EN IEC 61000-3-2:2019 EN 61000-3-3:2013
Notified Body Evaluation Report No: 80190016RED	EN 300 220-2 V3.1.1:2017

*This declaration loses its validity in case of improper use and changes of the system or product that has not been agreed with the manufacturer.

**Diese Erklärung verliert Ihre Gültigkeit bei nicht bestimmungsgemäßer Verwendung und bei Änderungen der Anlage bzw. des Produktes, die nicht mit dem Hersteller abgesprochen wurden.*

This declaration certifies compliance with the above-mentioned harmonization provisions, but does not include any assurance of properties.
Diese Erklärung bescheinigt die Übereinstimmung mit den genannten Harmonisierungsvorschriften, beinhaltet jedoch keine Zusicherung von Eigenschaften.

Signed for and on behalf of the manufacturer:
Gezeichnet für und im Namen des Herstellers:



Hohenschäftlarn, Januar 2020
Michael Mayer
CEO / Geschäftsführer

